

They That Sow in Tears

Gloria Gaither
William J. Gaither

They that sow in tears shall reap in joy. — Psalm 126:5

THEY THAT SOW IN TEARS
William J. Gaither

1 雖 有 時 你 祈 禱 似 乎 都 無 効 ， 你 的
2 雖 有 時 心 絕 望 天 色 似 有 茫 茫 ， 你 是
3 禱 告 時 你 曾 否 心 中 有 懷 疑 ？ 這 世

1 Though it seems that your prayers have been in vain, Though your
2 Though the mists of de-spair cloud the sky a - bove, Do you
3 Does your heart fill with doubt when a - lone you pray? Does the

1 信 心 幾 乎 被 毀 掉 ， 你 的 心 極 憂 傷 ， 似 乎
2 否 仍 不 住 在 祈 禱 ？ 你 是 否 知 道 主 在 寶
3 界 是 否 令 你 煩 惱 ？ 當 舉 目 仰 望 主 ， 祂 就

1 faith the world would de-stroy, Though your heart should ache 'til it
2 pray 'til His face ap - pears? In your heart do you know that you've
3 world your soul an - noy? Lift your sights! Look be-yond! God is

1 已 破 碎 ， 但 流 淚 撒 種 ， 必 歡 呼 收 割 。
2 座 施 恩 ？ 流 淚 撒 種 的 ， 必 歡 呼 收 割 。
3 在 身 旁 ， 流 淚 撒 種 的 ， 必 歡 呼 收 割 。

1 breaks in two, They that sow in tears shall reap in joy.
2 touched the throne? They shall reap in joy who sow in tears.
3 stand - ing near! They that sow in tears shall reap in joy.

流 淚 撒 種 必 歡 呼 收 割 ， 因 神 仍
They that sow in tears shall reap in joy, For God is

坐寶座，你的心似破碎—因不
on His throne, Though you've prayed 'til it seems that your

停祈禱，但流淚撒種，必歡呼收割！
heart would break, They that sow in tears shall reap in joy!

© Copyright 1964 by William J. Gaither. All rights reserved. Used by permission.

試煉

忍受痛苦與折磨，是成功者的座右銘。

艱苦可以磨鍊志，貧困可以證驗節操。

危身奉上曰忠，艱危莫奪曰節。

如果大地千篇一律，沒有高山大海，沒有狹谷深淵，那樣的世界是多麼單調。

如果一年沒有春夏秋冬，沒有風霜雨雪，那樣的日子是多麼無味平凡。

人生一如大地起伏不平，一如天氣變化無常，人的價值常在痛苦與不幸中。

顯出：「時窮節乃見」，「歲寒知松柏」。

不嘗艱苦，那知喜悅的味道？